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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

,,Hogyan alakult az elmúlt nyolc évben Magyarországon az energiaitalok
kereskedelme, és a fogyasztás, különös tekintettel a 18 év alatti korosztály

tekintetében?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 18 év alatti korosztály energiaital fogyasztása kapcsán a következő kérdésem lenne:

Hogyan alakult az elmúlt nyolc évben Magyarországon az energiaitalok kereskedelme, és a
fogyasztás, különös tekintettel a 18 év alatti korosztály tekintetében?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. július 30.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő


